



**KEMENTERIAN PENGAJIAN TINGGI**



**TEKS UCAPAN PERASMIAN**

**MAJLIS KONVOKESYEN KE - 22  
POLITEKNIK SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH**

**DEWAN AL-JAZARI**

**SIDANG 1**

**6 DISEMBER 2021 (ISNIN)  
8.00 PAGI**

**YBHG. DATO' HAJI ZAMANI AHMAD BIN MANSOR  
DATUK BANDAR  
MAJLIS BANDARAYA SHAH ALAM**

TERIMA KASIH PENGACARA MAJLIS.

السَّلَامُ عَلَيْكُمْ وَرَحْمَةُ اللَّهِ وَبَرَكَاتُهُ

DAN SALAM SEJAHTERA.

YANG BERUSAHA TECHNOLOGIES HAJI MOHAMAD AMIN BIN HAMAT  
TIMBALAN KETUA PENGARAH (GOVERNAN)  
JABATAN PENDIDIKAN POLITEKNIK DAN KOLEJ KOMUNITI

YANG BERUSAHA DR. HJ. MOHD ZAHARI BIN ISMAIL  
PENGARAH  
POLITEKNIK SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH

YANG BERUSAHA TECHNOLOGIES ROSEMAN BIN MAT JIDIN  
TIMBALAN PENGARAH AKADEMIK

YANG BERUSAHA TECHNOLOGIES DR. HJ. AHMAD AFTAS BIN  
AZMAN  
TIMBALAN PENGARAH SOKONGAN AKADEMIK

PENGARAH-PENGARAH POLITEKNIK DAN KOLEJ KOMUNITI

AHLI-AHLI MESYUARAT PENGURUSAN, PARA PENSYARAH DAN  
KAKITANGAN POLITEKNIK SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ  
SHAH

YANG DIRAIKAN IBU BAPA DAN BARISAN GRADUAN

SERTA HADIRIN DAN HADIRAT YANG DIHORMATI SEKALIAN.

1. TERLEBIH DAHULU SAYA MERAFAKKAN RASA SYUKUR KERANA DIBERI KEIZINAN OLEH-NYA UNTUK BERSAMA-SAMA MERAIKAN MAJLIS KONVOKESYEN POLITEKNIK SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH (PSA) KE-22. DALAM KESEMPATAN INI, SAYA INGIN MERAKAMKAN UCAPAN SEKALUNG **TAHNAH DAN SYABAS KEPADA 2,818 GRADUAN YANG AKAN MENERIMA IJAZAH SARJANA MUDA, DIPLOMA DAN SIJIL PENGANUGERAHAN MASING-MASING**. TAHNAH KERANA BERJAYA MENAMATKAN PENGAJIAN DENGAN CEMERLANG SERTA CEKAL MENGHARUNGI TEKANAN DAN CABARAN DI SEPANJANG PENGAJIAN.
2. TAHNAH JUGA DIUCAPKAN KEPADA IBU BAPA DAN AHLI KELUARGA YANG TURUT SAMA MERAIKAN MAJLIS KONVOKESYEN YANG SANGAT BERMAKNA BUAT GRADUAN SEKALIAN. PENGORBANAN TUAN/PUAN SELAMA INI TERBALAS DENGAN KEJAYAAN PARA GRADUAN PADA HARI INI. TIDAK LUPA JUGA UCAPAN SETINGGI PENGHARGAAN DAN TERIMA KASIH KEPADA PENSYARAH YANG TIDAK PERNAH MENGENAL ERTI PENAT DAN JEMU DALAM MENCURAHKAN ILMU. TAHNAH!!! ANDA SEMUA GRADUAN HEBAT YANG MAMPU MENDEPANI CABARAN PANDEMIK COVID-19. USAHA YANG DIBERIKAN AMAT BERMAKNA BUAT NEGARA DALAM MELAHIRKAN MODAL INSAN YANG BERKUALITI.

**HADIRIN YANG DIHORMATI SEKALIAN,**

3. PELAKSANAAN ***SUSTAINABLE DEVELOPMENT GOALS (SDGs)*** YANG MENJADI SIFIR DAN PANDUAN GLOBAL TERHADAP PELBAGAI ASPEK DIPERINCIKAN MELALUI 17 TERAS

TERMASUKLAH PENDIDIKAN, PEMBASMIAN KEMISKINAN, TEKNOLOGI HIJAU DAN PEMBANGUNAN BANDAR DAN KOMUNITI LESTARI. BAGI MENYOKONG SDGs, NEGERI SELANGOR YANG TELAH MENCAPAI STATUS NEGERI MAJU PERTAMA DI NEGARA INI PADA TAHUN 2005 TELAH MENGAMBIL PELBAGAI INISIATIF ANTARANYA PEMBANGUNAN SISTEM *SMART CITY* DAN *SMART STATE*. KINI, SELANGOR TELAH MENJADI NEGERI MODEL DALAM BANYAK ASPEK KEPADA NEGERI-NEGERI LAIN BAIK DARI SUDUT PEMBANGUNAN INFRASTRUKTUR, TEKNOLOGI DAN INOVASI SERTA PENDIDIKAN.

4. DALAM ASPEK PENDIDIKAN, KERAJAAN NEGERI SELANGOR TELAH MEMPERUNTUK SEJUMLAH WANG YANG BESAR TERMASUKLAH DALAM BIDANG PENYELIDIKAN DAN LATIHAN TEKNIK DAN VOKASIONAL (TVET). DI SAMPING ITU, KERAJAAN NEGERI SELANGOR SERTA AGENSI DI BAWAHNYA JUGA TERUS KOMITED UNTUK MEMBANTU PELAJAR-PELAJAR SEPERTI BANTUAN KEPADA GOLONGAN PELAJAR B40, KEMUDAHAN BIASISWA ANAK NEGERI, HADIAH IPT SELANGOR, BANTUAN MAKANAN DAN SEBAGAINYA.

**HADIRIN YANG DIHORMATI SEKALIAN,**

5. DALAM KESEMPATAN INI, SAYA INGIN MENGUCAPKAN SETINGGI TAHNIAH KEPADA **CENTRE FOR MEDICAL ELECTRONICS TECHNOLOGY (CMET)** PSA YANG TELAH MENDAPAT PENGIKTIRAFAN MS ISO 17025 DARIPADA JABATAN STANDARD MALAYSIA UNTUK PENAWARAN KHIDMAT KEPAKARAN PENENTUKURAN (*CALIBRATION*) PERALATAN PENGUJIAN

BIOMEDIKAL YANG KOMPETEN DAN BERMUTU DI ASIA. SEMOGA PUSAT INI AKAN TERUS BERKEMBANG SEBAGAI PUSAT PENYELIDIKAN DAN LATIHAN DALAM BIDANG TEKNOLOGI PERUBATAN YANG TERKEMUKA DI DALAM DAN JUGA DI LUAR NEGARA.

6. BARU-BARU INI TUAN PENGARAH TELAH HADIR KE PEJABAT SAYA BAGI MEMOHON KELULUSAN UNTUK MENAIK TARAF **PUSAT ISLAM DAN PUSAT TAHFIZ PSA**. SAYA MENYOKONG PENUH USAHA MURNI INI DAN BERHARAP PROJEK INI AKAN DAPAT DILAKSANAKAN DENGAN LANCAR DAN SEMPURNA. MBSA AKAN SENTIASA MENYOKONG USAHA-USAHA UNTUK MEMPERKASA INSTITUSI TAHFIZ TVET TERUTAMANYA DI PSA. INSYAA ALLAH MBSA AKAN MELIHAT RUANG DAN PELUANG KERJASAMA DI ANTARA MBSA DAN PSA DALAM ASPEK PENYELIDIKAN, PENGKOMERSIALAN, SUMBANGAN KEPAKARAN DAN LATIHAN.
7. SAYA MELIHAT, PSA JUGA KOMITED DALAM MELAHIRKAN **GRADUAN TAHFIZ TVET** MELALUI PROGRAM TECHNOHUFFAZ. PROGRAM TECHNOHUFFAZ YANG MEMBERI PELUANG KEPADA PELAJAR POLITEKNIK UNTUK MENGIKUTI PROGRAM HUFFAZ DIHARAP AKAN MELAHIRKAN GRADUAN TVET YANG GLOBAL DAN HOLISTIK SETERUSNYA MEMBINA MASYARAKAT YANG '*MULTI-TASKING*' DAN '*MULTI-SKILLING*' DALAM MENDEPANI CABARAN GLOBAL. TAHNIAH SAYA UCAPKAN KEPADA SAUDARA MUHAMMAD FIRDAUS NAIM BIN YUSWAN, MERUPAKAN GRADUAN SULUNG POLITEKNIK MALAYSIA YANG TELAH BERJAYA MENGHAFAZ 30 JUZUK AL-QURAN SEKALI GUS DIANUGERAHKAN DUA SIJIL IAITU DIPLOMA PENGAJIAN PERNIAGAAN DAN SIJIL TAHFIZ MALAYSIA DARI DARUL QURAN JAKIM. HARAPAN SAYA,

PROGRAM INI AKAN DAPAT DIPERLUASKAN KE INSTITUSI TVET YANG LAIN SEKALI GUS MELAHIRKAN LEBIH RAMAI **TEKNOKRAT HUFFAZ** DI NEGARA INI.

**GRADUAN, IBU BAPA DAN HADIRIN YANG DIHORMATI,**

8. SYABAS DAN TAHNIAH SAYA UCAPKAN KEPADA SEMUA GRADUAN PSA ATAS PENCAPAIAN KADAR **KEBOLEHPASARAN GRADUAN YANG TINGGI IAITU 97.8% PADA TAHUN 2021**. KADAR INI SANGAT MEMBANGGAKAN TERUTAMANYA KETIKA KITA MASIH BERGELUT DENGAN SITUASI YANG SANGAT MENCABAR AKIBAT PANDEMIK COVID-19.
  
9. AKHIRNYA, SAYA MENDOAKAN SEMOGA SAUDARA DAN SAUDARI SEKALIAN AKAN TERUS BERJAYA DALAM APA JUA BIDANG YANG DICEBURI SELEPAS INI. DENGAN LAFAZ BISMILLAHIRAHMANIRAMIN, **SAYA DENGAN INI MERASMIKAN MAJLIS KONVOKESYEN POLITEKNIK SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH KE-22**.

SEKIAN, WABILLAH TAUFIQ WAL HIDAYAH, WASSALAMU'ALAIKUM WARAHMATULLAHI WABARAKATUH.